
Ik ben de afgelopen jaren een zeer succesvolle ZZPer geweest en ben van plan dat te blijven. Ik zoek 
mijn eigen klanten , die varieren van kleine onbekende ondernemingen, tot grote bekende labels 
binnen de zorg, finance, luchtvaart, media en IT. Het zijn opdrachten met een kop en een staart en 
nooit langer dan 2 jaar. Ik vervul een vraag, verdien mijn eigen geld, hou keurig alles volgens de 
wetgeving bij, heb een accountant en doe ALLES volgens de regels.  
 
En dan komen jullie nu met wetgeving die het overgrote deel vd ZZpers ONTERECHT gaat raken. Hoe 
verzin je dit. Ik snap ook wel dat er xpercentage (10?) waar dit van belang zou zijn maar dit schiet zijn 
doel VOLLEDIG voorbij. Je gaat geen 10 mensen redden tenkoste van 100 mensen!! 
 
De wet geeft onvoldoende helderheid vooraf. 
 
De wet laat te weinig ruimte voor ondernemers. 
 
Hij geeft geen gehoor aan de wil van de werkenden. Wil je dat mensen  minder gaan werken? 
 
Hij dwingt zzp'ers in dienst bij werkgevers die onvoldoende werk voor ze hebben en ontneemt ze 
bestaanszekerheid. Je gaat aan mij zo een goede belastingbetaler kwijtraken. Waanzin!!! 
 
Hij legt het lot van de zzp'ers bij opdrachtgevers. 
 
Hij valt 90% blije zzp'ers lastig met een oplossing voor 10%. 
 
Hij duwt zzp'ers in de armen van (soms dure) bemiddelingsbureaus. Nu doe ik ALLES zelf. Ik kan dat 
goed, ik begrijp dat goed EN ik houd mijn kosten laag!! 
 
Het rechtsvermoeden is symboolwetgeving. Dit lost de problemen op de arbeidsmarkt NIET op. 
 
De wet DBA is een inperking van mijn persoonlijke rechten zoals geborgd in het internationale 
Verdrag voor Economische, Sociale en Culturele Rechten, als ook door het Europese Verdrag voor de 
Rechten van de Mens. Beseffen jullie dat? 
 
Ook de discussie over een minimaal tarief is onnuttig en een belediging van mij als Zzp’ers omdat 
hiervoor al jaren en ook nu actuele wet en regelgeving van kracht is waarvoor de politiek kennelijk 
blind wenst te zijn. Kijk eerst wat je in je kast hebt liggen VOORDAT je iets nieuws aanschaft!! 
 
Het voorgestelde minimaal uurtarief is daarmee alleen voordelig voor Zzp’ers die minder dan dit 
bedrag kunnen declareren, daarboven gelden de bij wet vastgestelde uurtarieven door de polder 
vastgesteld. IK heb er iig niets aan en de ZZPers die ik ken en mee samenwerk ook niet. 
 
Deze dreigende grootschalige beknotting en inperking van de rechten van Zzp’ers kan aanleiding zijn 
tot een massaclaim van ZZP’ers tegen de Staat der Nederlanden. Ik zal daar HEEL graag aan deel 
nemen omdat ik als zelfstandig ondernemer niet in het harnas van een 'loonslaaf' wil worden 
geperst. Niet op deze wijze! 
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